
Motion 2024-001 

Motion angående sänkt styrelsearvode 
Jag anser att styrelsen som arbetar enbart med vägarna i vårt område och ej för en gemensam 
trevnad inte lägger så mycket tid längre då våra stora förbättringsarbeten är gjorda på vår väg. Det 
har ej fungerat med nyhetsbrevs utskick under året vilket gör att man ej vet vad som händer. 

Mitt förslag är: 

Att  fastslå styrelsearvodet till 28 000 kr för hela styrelsen att fritt fördela inom sig. 

 

Helena Jakobsson 


